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W imieniu mieszkaric6w miasta proszq o rozwa2enie zmiany cen bilet6w

na letnich basenach w nowym sezonie letnim.
Mieszkaricy prosz4 by dzieci do 1 roku Zycia mogly wej56 na kqpielisko

za symbolicznq ,,zlot6wkq" - tak male dziecko, nieumiejqce jeszcze chodzi(, nie jest

w stanie korzysta6 z basen6w, tak jak starsze dzieci.
Poza tym proszq tak2'e o taliszy bilet od np. godziny 16 - czqsto chcq

skorzysta6 z kqpieli po pracy, nie sq na k4pielisku caly dzie6, wiqc cena za wej6cie

oowinna bvt ni2sza.
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